
Epidemiudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 27. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 16
Med covid-19 er der i sagens natur tale om nye vacciner, hvor der løbende beskrives 
nye potentielle bivirkninger. Systemet kan have svært ved at fange sjældne komplekse 
bivirkninger, da de ikke opdages ved indberetning af enkeltsymptomer. Hvordan tænker 
ministeren, at man kan kortlægge de potentielle alvorlige bivirkninger, der omtales for-
skellige steder? Mener ministeren, at der skal oprettes specialiserede klinikker og laves 
systematiske udredninger af borgere, der oplever mulige alvorlige bivirkninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stinus Lindgreen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stinus.Lindgreen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Monika Rubin
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